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Protokół nr 39/2014 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 27 października 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
30

. 

 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonej listy obecności, 

która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 

Na posiedzenie spóźnił się pan Jacek Olech. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji.  
 

                           za głosowało                 -           4 radnych 

                            przeciw          -            nie było 

                           wstrzym. się                  -            nie było 
 

Ad. 1.   
 

 Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

Dnia 22 września 2014 r. Rada Miejska Inowrocławia przyjęła uchwałę  

nr XLVI/627/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej. Przyjęła również uchwałę  

nr XLVI/628/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej i Grochowej. My jako 

Komisja Uzdrowiskowa znamy te uchwały. Pracowaliśmy nad nimi na 

posiedzeniu we wrześniu. Wiemy, że uchwały te powstały w wyniku 

rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, wg. jego 

opinii załączniki graficzne do uchwały nr XLIV/602/2014 Rady Miejskiej 
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Inowrocławia z dnia 25 czerwca 2014r. były nieczytelne. Uchwała 

merytorycznie była poprawna. Ponieważ omawiany teren dotyczy zakresu 

działania Komisji Uzdrowiskowej po podjęciu uchwały możemy jeszcze złożyć 

wnioski, uwagi dotyczące tych uchwał.  

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa ma uwagi dotyczące pierwszej 

wymienionej uchwały?  
 

Jacek Olech 

Co stanowiło postawę do cofnięcia, derogacji tej uchwały? 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Pan Naczelnik przedstawił nam, że podstawę stanowiły złe załączniki graficzne 

w postaci mało zobrazowanego obszaru graficznego. 
 

Jacek Olech 

Czy w materiałach znajduje się to rozstrzygnięcie? 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji  

Nie, w materiałach nie ma  rozstrzygnięcia, ponieważ omawialiśmy to już we 

wrześniu. Dzisiaj naszym zadaniem jest ewentualne złożenie wniosków, uwag do 

tych uchwał.  
 

Jacek Olech 

 Czy ja mógłbym poprosić o to rozstrzygnięcie? 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji  

Tak. Oczywiście.  
 

Pan Janusz Radzikowski odczytał treść rozstrzygnięcia nadzorczego. 

Pan Olech poprosił o kopię korespondencji dot. tej sprawy. Na polecenie pana 

Janusza Radzikowskiego – Przewodniczącego Komisji, pan Jacek Olech 

otrzymał kserokopię  dokumentów dotyczących rozstrzygnięcia nadzorczego  

nr 63/2014 Wojewody Kujawsko Pomorskiego w sprawie uchwały  

nr XLIV/602/2014 z 25 czerwca 2014 r. z zastrzeżeniem, że służą one tylko  

i wyłącznie do pracy na Komisji. Jeżeli potrzebny będzie komplet, to należy 

złożyć wniosek w BOI. 

 

Zdzisław Błaszak 

Ja uważam, że załączniki graficzne często są nieczytelne i należałoby to 

zmienić.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji  

Czy ktoś z państwa ma jeszcze inne pytania? 
 

Nie  widzę chętnych. 
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Czy ktoś z państwa, chciałby złożyć wnioski  do pierwszej omawianej uchwały? 
 

Nie ma. 
 

Czy ktoś z państwa, chciałby złożyć wnioski  do drugiej omawianej uchwały? 
 

Nie ma. 
 

Wobec powyższego informuję, że Komisja Uzdrowiskowa na dzisiejszym 

posiedzeniu nie zgłasza żadnych wniosków do podjętych 22 września 2014 r.  

przez Radę Miejską Inowrocławia uchwał nr: 

 XLVI/627/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej,       oraz 

 XLVI/628/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej    

i Grochowej. 

 

Ad.2 Sprawy bieżące. 
  

Janusz Radzikowski – przewodniczący Komisji 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
 

Chętnych nie było. 
 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

  

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

 

 

 

 

 
Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


